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 Председник Србије Александар Вучић честитао је Видовдан и оценио да народ Србије
нема разлога да се стиди тог празника, али и да нема права да га користи како би
обмањивао будућа поколења.

  

  "Видовдан је један од оних празника, које смо, током историје, чинили великим, и када
смо губили и добијали, и када смо чинили велике и часне ствари, и, много ређе, нечасне",
написао је Вучић на свом Инстаграм налогу.   

Истакао је да је Видовдан прерастао мит и постао "тешка и превише крвава" историја
Србије те да ништа од тог празника не показује боље колико стварање историје и
будућности зависи од тога шта се, како и колико ради.
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Vidovdan je jedan od onih praznika, koje smo, tokom istorije, činili velikim, i kada smo gubili i
dobijali, i kada smo činili velike i časne stvari, i, mnogo ređe, nečasne. Vidovdan je prerastao
mit i postao istorija, naša istorija, teška i previše krvava. Ona koje danas nemamo razloga da
se stidimo, naprotiv, ali još manje imamo pravo da koristimo Vidovdan kako bismo obmanjivali
buduća pokoljenja. I ništa bolje, i ništa više, od Vidovdana, ne pokazuje koliko je stvaranje
istorije i budućnosti u našim rukama, koliko zavisi od nas i onoga šta, kako i koliko radimo.
Zato je važno da, baš danas, još jednom pokažemo koliko smo spremni da svoju zemlju
sačuvamo, odbranimo od svakog zla, i načinimo je velikom, poštovanom, i to na zemlji, a ne
samo na nebu. Ubeđen da smo za to sposobni, verujući u Srbiju, u svakog čoveka i ženu u
njoj, čestitam vam Vidovdan, naš najvažniji dan, dan koji će postojati dok je Srba i Srbije!

  

A post shared by  Aleksandar Vučić  (@buducnostsrbijeav) on Jun 28, 2020 at 2:01am PDT

       

 "Зато је важно да, баш данас, још једном покажемо колико смо спремни да своју земљу
сачувамо, одбранимо од сваког зла, и начинимо је великом, поштованом, и то на земљи, а
не само на небу", додао је он.

  

(Бета)
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